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SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 
n/r Predsjedavajućeg

PREDMET: Zastupničko pitanje

Poštovani,

Moje drugo pitanje je za Premijera ili ministra finansija i tražim usmeni odgovor.
Pitanje glasi : Koliko novca je u novembru i decembru preraspodjelama iz ministarstava rebalansirano na 
projekte opština, nevladinih organizacija, Grada i ostalih i sa kojih projekata se novac prebacuje?
Da lije došlo do obustave nekih projekata predviđenih budžetom Kantona Sarajevo za 2019.g? JHCA"

Obrazloženje:

Kao Predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo redovno dobivam zaključke sa sjednica Vlade Kantona 
Sarajevo.
Naime, uočio sam višemilionske preraspodjele. Ne kažem da mi praksa nije poznata, ali uočavam projekte 
koji nemaju potrebnu dokumentaciju za realizaciju, dok s druge strane postoji potreba isplate plata sa novom 
osnovicom, koju je Vlada potpisala u septembru 2018.godine što se očigledno zanemaruje.
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